### 春成水产参加 2025 北美海鲜展: 引领冷冻海鲜的未来

春成水产 (Chun Cheng Fishery, CCF),自 1994 年成立以来,已成为亚洲领先的冷冻鱼类及海鲜产品加工、出口及分销企业之一。总部位于新加坡的春成水产,同时在台湾(高雄)设有办事处,并在全球市场占据重要地位,包括亚洲、美国、欧洲、巴西。

2025 年北美海鲜展将于 3 月 16 日至 18 日在波士顿会展中心举行,春成水产将于展位 2765(HALL C)展示其广泛的高质量冷冻产品系列。本次展会提供一个汇聚行业领导者、专业人士和爱好者的平台,旨在促进网络交流、合作以及探索海鲜行业的最新趋势与创新。

## 春成水产的产品

- 1.剑旗鱼
- 2.鲔鱼:黄鳍鲔鱼、大目鲔鱼、长鳍鲔鱼、正鲣
- 3.其他:鳕鱼、油甘、旗鱼

可按客户需求提供切片、真空包装、鱼排等多种加工形式。我们的产品均来自于可信赖的渔场,并以严格的质量标准进行加工、确保新鲜与美味。

CCF 致力全面质量管理的价值,并在严格的食品卫生、安全、卫生和质量控制实践中运营,以确保 我们的产品符合我们销售目标国家的法定和监管要求。我们的工厂已通过 ISO 22000、HACCP、 MSC、FIP 认证的可持续海鲜、清真、更健康的选择和新加坡美食等认证。

在北美海鲜展期间,春成水产热情邀请访客莅临展位,了解我们的进出口业务及产品细节。我们的专业团队将现场提供详细解说,包括市场趋势分析、商业合作可能性及最佳实践分享。我们致力于通过本次展会建立新伙伴关系,并巩固既有的合作,以共同推动行业的持续成长与成功。

如需了解更多有关春成水产参加北美海鲜展的信息,请访问我们的官方网站或关注社交媒体更新。

#### 公司信息:

春成水产企业私人有限公司

地址:新加坡渔港路1号#01-01

电话: +65 6266 6566 传真: +65 6266 6966

网站: www.chuncheng.com

# Chun Cheng Fishery to Participate in the 2025 North America Seafood Expo: Leading the Future of Frozen Seafood

Chun Cheng Fishery (CCF), established in 1994, has become one of Asia's leading processors, exporters, and distributors of frozen fish and seafood products. Headquartered in Singapore, CCF also has offices in Taiwan (Kaohsiung), playing a significant role in the global market, including Asia, the United States, Europe, Brazil.

The 2025 North America Seafood Expo will take place from March 16 to 18 at the Boston Convention and Exhibition Center. Chun Cheng Fishery will be showcasing its extensive range of high-quality frozen seafood products at Booth 2765 (HALL C). The expo serves as a vibrant platform for industry leaders, professionals, and enthusiasts to network, collaborate, and explore the latest trends and innovations in the seafood sector.

### CCF's Product:

- 1. Swordfish
- 2. Tuna; yellowfin, bigeye, albacore, skipjack.
- 3.Others: codfish, oilfish, marlin.

These products are available in various forms, including cuts, vacuum-packed fillets, steaks, and portions, tailored to meet customers' diverse needs. All products are sourced from reputable Fishery and processed under strict quality standards to ensure freshness and superior taste.

CCF is committed to the value of Total Quality Management and operated within strict practices of food hygiene, safety, sanitation and quality control as to ensure our products are in compliance to the statutory and regulatory requirements of countries we are selling to. Our factories are certified with ISO 22000, HACCP, MSC, FIP Certified Sustainable Seafood, "Halal", Healthier Choice and Tasty Singapore, etc.

During the expo, Chun Cheng Fishery warmly invites visitors to its booth to learn more about its import and export operations and product details. The knowledgeable and friendly CCF team will be on hand to provide in-depth insights, including market trends, potential business collaborations, and best practices. Through this expo, CCF is committed to establishing new partnerships and strengthening existing relationships to drive sustained industry growth and success.

For more details about Chun Cheng Fishery' participation in the North America Seafood Expo, please visit our official website or follow us on social media for updates.

## Company Information:

CHUN CHENG FISHERY ENTERPRISE PTE LED

Address: No. 1 Fishery Port Road, #01-01 Singapore 619729

Tel: +65 6266 6566 Fax: +65 6266 6966

Website: www.chuncheng.com